

CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVOORBEREIDING VAN 06 maart 2018

Aanwezig:

Leden:

CDA	I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese en L. Kranenburg
VVD	H. Werner en H. Mikkers
D66	H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks	G.M.M. Wehkamp
PvdA	D. Kerkhoff
(B.O.O.S.)	H.J.M. Koelman (per 27 februari 2017 uit het CDA getreden)

Bestuurders: P.J. Heilieggers, R. van Haeften en B.A. Graal

Voorzitter: F.J.M. Duits

Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer G.A. Jägers (D66, plaatsvervangend lid) is verhinderd.

2. Vaststellen van de agenda

Op voorstel van de voorzitter wordt punt 11 hernoemd tot "Voortgang plan Hartje Spaarndam". De commissie stelt de agenda aldus gewijzigd vast.

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 06 februari 2018

De commissie stelt de tekst ongewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 06 februari 2018

De leden Van Dijk (D66), Werner (VVD), Vink (CDA), Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

5. Rondvraag

De leden Van Heese (CDA), Vink (CDA), Werner (VVD), Bier (D66), Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) stellen een vraag.

Wat betreft het verwaarde zwarte stof over Spaarndam vanuit het "Groene" schip, deelt wethouder Graal mee dat de klachten bij de Omgevingsdienst in onderzoek zijn; de uitkomst daarvan zal hij, zodra bekend, met de commissie delen.

De constatering dat de feitelijke stijging (individueel) van de OZB (soms veel) hoger is dan de afgesproken 1% en mogelijk te gering gecorrigeerde tarieven, laat wethouder Graal uitzoeken. Hij komt daarop terug.

6. Spreekrecht

Er zijn geen insprekers.

A-stukken

7. Handreiking integriteit politieke ambtsdragers Haarlemmerliede en Spaarnwoude (Rv 2018.0007617)

De leden Koelman (B.O.O.S) en Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 maart 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

8. Verwerken raadsbesluiten 2017 in de Programmabegroting 2018-2021 (Rv 2018.0005522)

De leden Koelman (B.O.O.S) en Van Dijk (D66) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 27 maart 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

B-stukken

9. 2018-01-30 BenW Nota Uitvoeringsprogramma Veiligheid 2018

De leden Van Heese (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Mikkers (VVD), Bier (D66) en Kerkhoff hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het document voor kennisgeving aanneemt. De commissie kan nog nadere vragen stellen tijdens de informatieve bijeenkomst van 29 maart 2018 (Heijezaal te Hoofddorp, 15.00 tot 17.00 uur).

10. Voortgangsrapportage sluitende aanpak personen met verward gedrag (BenW 2629964)

De leden Van Heese (CDA), Mikkers (VVD), Van Dijk (D66) en Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de rapportage voor kennisgeving aanneemt.

11. Voortgang plan Hartje Spaarndam

Projectmanager de heer Ayan Pherai deelt de voortgang, stand van zaken mee.

De leden Van Dijk (D66), Werner (VVD), Kerkhoff (PvdA), Van Heese (CDA), Mikkers (VVD), Vink (CDA) en Koelman (B.O.O.S) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Van Haeften geeft een nadere toelichting en zegt toe dat zodra het college vanuit de initiatiefgroep informatie ontvangt, hij de commissie zal informeren.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de mondelinge rapportage voor kennisgeving aanneemt en dankt de heer Pherai voor de gegeven informatie.

12. Onderzoeken mogelijkheid tot plaatsing Pakket- en Briefautomaat in gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude

Omdat agendering op zijn verzoek was, geeft de heer Van Dijk (D66) een korte toelichting. De leden Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD), Kranenburg (CDA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De commissie ontvangt het voorstel positief waarop wethouder Van Haeften toezegt met Post.nl in gesprek te gaan over (de mogelijkheden van) de plaatsing van (een) Pakket- en briefautoma(a)t(en).

De voorzitter rondt het agendapunt af.

13. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)

De leden Werner (VVD), Koelman (B.O.O.S) en Kerkhoff hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter rondt het agendapunt af met de conclusie dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

14. Mondelinge mededelingen collegeleden over lopende projecten (vast agendapunt)

Wethouder Van Haeften heeft een mededeling. Na afloop van deze openbare vergadering zijn er nog in beslotenheid mededelingen over de onderwerpen Torenzicht, BP Poldermanterrein, Ringweg 121 en N200. Er worden geen toezeggingen genoteerd.

C-stukken

15. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er geen vragen op voorhand zijn ontvangen. De leden Koelman (B.O.O.S), Van Heese (CDA), Bier (D66) en Werner (VVD) hebben ter vergadering vragen / opmerkingen. De voorzitter stelt tenslotte vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

16. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 03 april 2018,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

F.J.M. Duits